
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde 21. august 2023 kl. 19.00-21.00 
 
Deltagere ved mødet:  Ane Stokmarr, Stine Magnussen, Karen Louise Reeh, Anne Festersen, 
Christina Wanscher, Tine Dahl Halkjær, Jonas Ulstrup (Medarbejderrepræsentant), Karen Heide-
Jørgensen  (Medarbejderrepræsentant). Kåre Mortensen (Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth 
(Skoleleder) 
 
Afbud: Yeliz Jakobsen 
 
Fraværende uden afbud: 
An 
Referent: Kåre Mortensen 
 

Punkt: Punkt 

fremsendt 

af: 

Referat/Beslutning: 

Godkendelse af 

dagsorden, ordstyrer 

og evt. 

bemærkninger til 

referat fra seneste 

møde  

 
 

 Dagsorden godkendt 
Ingen bemærkninger til sidste referat. 
 
Ordstyrer: Karen Louise 

Konstituering af ny 

bestyrelse (5 min) 

 

 Valg af Formand: Ane Stockmarr 
 
Valg af næstformand: Anne Festersen 

     Forretningsorden, 

evt. ændring og 

godkendelse (15 

min) 

 

Ane 

 
Kommentarer og forslag til ændringer markeret i 
vedhæftede bilag.  
Redigeret forretningsorden godkendt. 

     Nyt fra eleverne (10 

min) 

 

 

 Der er ikke valgt elevrådsrepræsentanter endnu. 

Nyt fra bestyrelsen 

(10 min) 

 

  

Bestyrelsen 

(15 min) 

 

 

 ● Forventninger til samarbejde i det kommende 
skoleår. 
Der er et ønske om at der på møderne bliver 
bedre tid til drøftelser og mindre tid til faste 



 
 

punkter på dagsordenen. 
Mere dialog om visioner, temaer og holdninger. 
Bestyrelsen ønsker mere dialog med forældre 
uden for bestyrelsen. 
 
 

● Justering af dagsordensskabelon og procedure 
for dagsorden. 
Alle forslag til dagsorden sendes til Ane. 
Ane og Helle vil se på en ny dagsordenskabelon. 
Ønske om en dagsordenskabelon der er mere 
emneorienteret. 
Alle punkter forberedes. 
 

Nyt fra 

medarbejderne (10 

min) 

 
 
 

 I SFO arbejdes der med pædagogiske 
læreplanstemaer. 
Der arbejdes med forskellige tematikker. Lige nu 
arbejdes med “Høst”. 
De vil arbejde på at blive bedre til at formidle til 
forældrene med hvad der arbejdes med i SFOen. 
Der starter en ny pædagog i SFOen 1. september. 
Mere fokus på dans og gymnastik i hallen. 
 
På et kommende bestyrelsesmøde vil vi arbejde med 
temaet “Leg og fællesskaber”. 
 
Skolestart er en travl periode. Der er udfordringer 
omkring forældrekommunikation, da vi gået væk fra 
MinUddannelse til Google Classroom og 
Meddelelsesbog. 
Vi har mange barselsvikariater lige nu. 
Der er god enighed i lærergruppen om hvordan vi 
kommunikerer til forældre. 
 
 

Nyt fra ledelsen, (10 

min) 

 
 

 ● Ansættelsessamtaler 
Ledelsen laver en ny procedure for 
ansættelsessamtaler, så vi bedre kan sikre at vi kan 
have forældrerepræsentanter med til 
ansættelsessamtalerne. 

● På kommende forældremøder vil der være et punkt 
om meddelsesbog. 
 

Møde med kontaktforældre – 

nedsættelse af arbejdsgruppe 

 

(10 min) 

Aftalt på 

mød

et 

20/6 

Nedsættelse af arbejdsgruppe 
 
Deltagere: Helle, Karen Louise og Tine. 
 
Arbejdsgruppen planlægger arrangement (form og 
indhold) 3. oktober. 
 

Placering af 

konfirmationsforbere

delse (15 min) 

 

Aftalt på 

møde 20/6 

 
Drøftelse af placering af konfirmationsforberedelse. 
Konfirmationsforberedelsen påvirker skemalægning. 
Skal dette ligge i skoletiden, når der er flere elever, der 
ikke deltager? Hvad er alternativet? Og er der et 



relevant tilbud til de elever, som ikke deltager? 
 
Punktet kommer på næste skolebestyrelsesmøde, hvor 
der afsættes mere tid til drøftelse. 
 

Gennemgang af 

skoleplanen for 

skoleåret 23/24 

HH HH gennemgår dette skoleårs skoleplan, der indeholder 
pædagogiske fokusområder samt rammen om lærernes 
arbejdstid.  
 
Punktet udsættes til næste skolebestyrelsesmøde 
 

 

Evt. (5 min) 

 

  

 
 

  

 


